



مجموعة البيوت الإستثمارية القابضة
BEYOUT INVESTMENT GROUP HOLDING

<p>Kuwait: 19 June 2024</p> <p>M/S: Boursa Kuwait Company</p> <p>Greeting,</p> <p>Subject: Disclosure of Board of Directors meeting</p> <p>With reference to the above subject, and in accordance with the provisions of Chapter Four "Disclosure of Material Information" from module Ten "Disclosure and Transparency" of the Executive bylaw Law and its law No. 7 of 2010 regarding the Establishment of the Capital Markets Authority and the Regulation of Securities Activities.</p> <p>Yours sincerely,</p> 	<p>الكويت في: 19 يونيو 2024</p> <p>السادة/ شركة بورصة الكويت المحترمين</p> <p>تحية طيبة وبعد،</p> <p>الموضوع: الإفصاح عن اجتماع مجلس الإدارة</p> <p>إشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع "الإفصاح عن المعلومات الجوهرية" من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية.</p> <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،،</p> 
<p>Eng: Abdoullrahman Mohamed Saleh Al Khannah Chief Executive Officer</p>	<p>الرئيس التنفيذي عبد الرحمن محمد صالح الخننة</p> <p>المرفقات: نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية</p>

ملحق رقم (10)

نموذج الإفصاح عن المعلومات
الجوهرية

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

19 يونيو 2024	التاريخ
مجموعه بيوت الاستثماريه القايله	اسم الشركة المدرجة
<p>يرجى العلم ان تم سوف يجتمع مجلس اداره مجموعته بيوت الاستثماريه بتاريخ 24 يونيو 2024 يوم الاثنين الساعه 1:30 وذلك للمناقشه البنود التاليه</p> <p>البند الأول :- الاطلاع علي محضر الاجتماع رقم 3 لسنة 2024 واعتماده</p> <p>البند الثاني :- التوصية بشراء 10% بحد اقصى من أسهم الشركة (أسهم الخزينة) مع الحصول على موافقه الجمعيه العموميه</p> <p>البند الثالث :- ا لموافقته علي التعديلات بعض بنود عقد التأسيس والنظام الأساسي للشركة ليتوافق مع صحيح قانون الشركات واللائحه التنفيذية لهئه اسواق المال والحصول على موافقه الجمعيه العامه</p> <p>البند الرابع :- مناقشة التوزيعات النقدية النصف سنوية المحتملة للنصف الاول من عام 2024</p> <p>البند الخامس :- ما يستجد من أعمال</p>	الملومه الجوهرية
لا يوجد	م أثر الملومه الجوهرية على المركز المالي للشركة

مجموعه البيوت للاستثمارية القابضة
BEYOUT INVESTMENT GROUP HOLDING

يتم ذكر الأثر على المركز المالي في حال كانت المعلومة الجوهرية قابلة لقياس ذلك الأثر، ويستثنى الأثر المالي الناتج عن المناقصات و الممارسات وما يشبهها من عقود.

إذا قامت شركة مدرجة من ضمن مجموعة بالإفصاح عن معلومة جوهرية تخصها ولها انعكاس مؤثر على باقي الشركات المدرجة من ضمن المجموعة، فإن واجب الإفصاح على باقي الشركات المدرجة ذات العلاقة يقتصر على ذكر المعلومة والأثر المالي المترتب على تلك الشركة بعينها.

Appendix 10
Disclosure of Material Information Form

**Disclosure of Material
Information Form**

NOTE:

All forms referenced in the "translation" of the Bylaws are for reference purposes only. Forms to be submitted to the Authority are to be in Arabic language only.

Date	19 June 2024
Name of the Listed Company	Beyout investment Group Holding
Material Information	<p>We would like to inform you that the Board of Directors of Beyout Investment Group Holding, with meet on Monday 24, June 2024 at 1:30 pm to discuss: -</p> <p>No.1: Review minutes of meeting No 3 / 2024 and approval.</p> <p>No.2: Recommendation to purchasing 10% as maximum for BIG share capital (Treasury shares) and obtain General Assembly approval.</p> <p>No.3: Approval to change number of article of association of BIG to comply with CMA & companies' law and obtain of General Assembly approval.</p> <p>No.4:- Presentation of the proposed semiannual dividend distribution policy starting from H1 2024</p> <p>No. 5: Any other new Items.</p>
Significant Effect of the material information on the financial position of the company	NON



Significant Effect on the financial position shall be mentioned if the material information can measure that effect, excluding the financial effect resulting from tenders or similar contracts.

If a Listed Company, which is a member of a Group, disclosed some material information related to it and has Significant Effect on other listed companies' which are members of the same Group, the other companies' disclosure obligations are limited to disclosing the information and the financial effect occurring to that company itself.